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Protokół Nr XXIV/20 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 29 maja 2020 r.  

   

Obrady rozpoczęto 29 maja  2020 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:50 tego 

samego dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Burmistrz Miasta i Gminy  Oleśnica Leszek Juda,  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska, 

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka, 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy  (w trybie zdalnym) 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXIV sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Krystyna Bator powitała Radnych, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu 

Gminy oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b 

ustawy o samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji 

Rady Miejskiej Oleśnica znajduje się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu 

do sali konferencyjną.  

 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator na podstawie listy obecności 

stwierdziła kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na 

sesji obecnych jest 14 radnych. (nieobecny : radny Piotr Płatos) 
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Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Nie wniesiono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Maciej Płatos 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXIII/20 z dnia 13 marca 2020r. 

5. Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej 

Oleśnica. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Oleśnica za 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków; 

b. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-

2031; 
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c. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok. 

10. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad 4. Przyjęcie Protokołu Nr XXIII/20 z dnia 13 marca 2020r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie do treści protokołu.  Przewodniczący Rady Miejskiej Pani 

Krystyna Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie Protokołu Nr XXIII/20 z dnia 13 marca 

2020r. 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Maciej Płatos 

 

Ad 5. Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej 

Oleśnica. 

Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Radną Anetę Skurską 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie informacji z posiedzenia Komisji.  

Radna Aneta Skurska poinformowała, że z dn. 15 maja br. odbyło się posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej, której głównym tematem było omówienie sprawozdań finansowych za 2019 

rok oraz opracowanie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 
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Oleśnica z tytułu wykonania budżetu  za 2019 rok. Po analizie sprawozdań Komisja 

Rewizyjna opracowała wniosek o udzielenie absolutorium.  

Pytań do protokołu nie wniesiono. 

Następnie Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła 

Przewodniczącego Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów o przedstawienie informacji 

z posiedzenia komisji. 

Radny Leopold Rup  poinformował, że z dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji 

Gospodarczej, Budżetu i Finansów, której głównym punktem było ustalenie dopłat do taryf 

dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. Komisja 

opiniuje kierując się podwyżkę taryf o 0,10 zł, żeby ustalić dopłatę z budżetu Gminy do 1 

m3 wody w takiej kwocie alby mieszkańcy Gminy  płacili za 1 m 3 wody na dotychczasowym 

poziomie.  

Pytań do protokołu nie wniesiono. 

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie  wpłynęły  od radnych  interpelacje i zapytania.   

 

Ad. 7. Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Oleśnica za 2019 rok. 

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica poinformował, że zgodnie z 

przepisami prawa Burmistrz co roku przedstawia radzie raport o stanie gminy. Następnie 

do końca czerwca musi się odbyć sesja, podczas której ten raport będzie rozpatrzony i 

dyskutowany.  

Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica przedstawił Radzie Miejskiej Oleśnica Raport o Stanie 

Gminy Oleśnica min. demografię i informacje dotycząca wykonanych zadań 

inwestycyjnych.  ( Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu).  

 

Ad. 8  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a. ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków; 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy 

projekt uchwały był procedowany na posiedzeniu Komisji Gospodarczej, Budżetu i 

Finansów. 

Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie 

ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o 

potwierdzenie na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych 

było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Maciej Płatos 

Rada Miejska w głosowaniu: 14 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXIV/120/20.  

 

b. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-

2032 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka– Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą: 

Planowane Dochody ogółem w roku 2020 zwiększono o kwotę 724.071,45 zł i  po 

zmianach wynoszą 23.613.855,20 zł w tym: dochody bieżące zwiększono o kwotę 
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268.383,45 zł i po zmianach wynoszą 19.084.012,20 zł, dochody majątkowe zwiększono o 

kwotę 268.383,45 zł i po zmianach 4.529.843,00  zł. 

Planowane Wydatki ogółem w roku 2020 zwiększono o kwotę 299.471,45 zł i po 

zmianach wynoszą: 31.936.952,47 zł w tym: wydatki bieżące zwiększono o kwotę 

299.471,45 zł i  po zmianach wynoszą 18.503.473,47 zł, wydatki majątkowe pozostają bez 

zmian i wynoszą  13.433.479,00 zł. 

Zmniejszyła się wartość przychodów w roku 2020 o  kwotę 424.600,00 zł i wynoszą one 

po zmianach 8.323.097,27 zł. 

Zmniejszeniu uległa kwota wysokości przychodów z tytułu kredytów o kwotę 424.600,00 

zł i wynosi po zmianach 6.990.442,00 zł. Zmniejszyła się zatem kwota długu. 

Wydatki bieżące Gminy Oleśnica na 2020 rok nie przekraczają dochodów bieżących 

Gminy Oleśnica na 2020 rok. 

W Wykazie wieloletnich przedsięwzięć finansowych gminy Oleśnica na lata 2020-2032 

dokonano następujących zmian: 

W Pozycji   „Aktywność=Zatrudnienie” zwiększono łączne nakłady finansowe o kwotę 

15.216,00 zł i po zmianie wynoszą one 625.662,13 zł. Limit nakładów finansowych w 2020 

roku zwiększył się o 15.216,00 zł i wynosi po zmianie 507.808,01 zł. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w 

sprawie  zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2020-2032. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o 

potwierdzenie na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych 

było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 

2020-2032. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 
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Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława 

Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Maciej Płatos 

Rada Miejska w głosowaniu: 14 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXIV/121/20.  

 

c. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka– Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą: 

 Plan dochodów budżetowych na 2020 rok. 

 Plan wydatków budżetowych na 2020 rok. 

 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2020 

roku. 

 Zadania inwestycyjne roczne w 2020 roku 

 Przychody i rozchody budżetu w 2020 roku.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok.    

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o 

potwierdzenie na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych 

było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 
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Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian 

Tomasz Strzelecki, Marian Józef Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Grembosz, Piotr Maciej Płatos 

Rada Miejska w głosowaniu: 13 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXIV/122/20.  

 

Ad 9.  Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że wszyscy radni 

otrzymali  Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2019 rok oraz Sprawozdanie z 

działalności MGOPS w Oleśnicy za 2019 rok.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Ad 10. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica  powiedział, że obecna sytuacja 

związana z wirusem COVID-19 mocno daje się wszystkim we znaki. Szczególna 

odpowiedzialność leży po stronie służb medycznych i mundurowych, które każdego dnia 

dokładają wszelkich starań aby skutki epidemii były jak najmniej dotkliwe. Sytuacja 

wpłynęła na funkcjonowanie samorządu, gospodarki.  

Następnie poinformował, że udało się rozpocząć dwie inwestycje tj. przebudowę starej 

remizy na potrzeby Domu Kultury oraz przebudowa i budowa drogi w okolicach 

cmentarza. 

- W przyszłym tygodniu wykonawca zadeklarował rozpoczęcie prac na obwodnicy od 

Strzelec do ul. Stopnickiej;  

- Finalizujemy uzyskanie pozwolenia na budowę na oczyszczalnię ścieków;  

- Został ogłoszony przetarg na kilka odcinków oświetlenia ulicznego.;  

- W najbliższych dniach planowane jest ogłoszenie przetargu na sporządzenie dokumentacji 

na rozbudowę kanalizacji w aglomeracji Oleśnica;  
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- Publiczna Szkoła Podstawowa działa w systemie zdalnym, rodzice nie byli zainteresowani 

otwarciem Przedszkola.  

Burmistrz poinformował również, że uczestniczył w spotkaniu z Prezydentem RP Panem 

Andrzejem Dudą zorganizowanym z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Wiesław Grembosz  wypowiedział się w sprawie złego stanu drogi 

wojewódzkiej na odcinku Strzelce-Stopnica,  odmulenia rowu przy drodze wojewódzkiej 

przy drodze powiatowej oraz o konieczność wykaszania poboczy, rowów w miejscowości 

Pieczonogi. 

Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi radnego – droga wojewódzka z tego co wiadomo 

jest remontowana etapami. Nie mam wiedzy na ten temat kiedy zostanie remont tego 

odcinka zrealizowany. Dodał, że jednostka OSP Strzelce otrzyma dofinansowanie do 

zakupu samochodu pożarniczego średniego. Poddał pod dyskusje zakupu koparki 

kołowej i obrotowej w celu porządkowania rowów.  

- radny Łukasz Zbigniew Kozłowski zapytał o remont mostu na Strudze Strzeleckiej – 

jakie są szanse na to by to zadanie zrealizować. Poinformował, że środki z Funduszu 

Sołeckiego miejscowości Strzelce są zamrożone na ten cel. Zapytał również o rozbudowę 

oświetlenia ulicznego w miejscowości Strzelce.  

Burmistrz odpowiedział, że nie ma żadnej informacji nt. planowanych promes. Środki z 

Funduszu Sołeckiego można przeznaczyć na sporządzenie dokumentacji. W sprawie 

oświetlenia, czy dany odcinek jest ujęty do sprawdzenia w Ref. Inwestycyjnym. 

Ad 11. Sprawy różne i wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- radny Marian Tomasz Strzelecki nawiązując do tematu oświetlenia poprosił o 

doświetlenie ul. Zakościele oraz ul. Pacanowska(brak 3 punktów oświetleniowych) oraz 

zwrócił uwagę na brak ciągu chodnika od ul. Wolności na ul. Pacanowskiej, w związku z 

powstaniem sklepu poprawiłoby to w dużej mierze bezpieczeństwo.  

Burmistrz odpowiedział w sprawie oświetlenia na ul. Zakościele będą te punkty ujęte w 

kolejnej transzy, w przypadku ul. Pacanowskiej trzeba bez wątpienia to oświetlenie 
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uzupełnić, natomiast Dino w ramach tej inwestycji ma przykryć rów wraz z chodnikiem  na 

tym odcinku od ul. Wolności. 

- Wiceprzewodniczący Tadeusz Kawa zapytał czy Burmistrz ma informacje kiedy 

powiat rozpocznie koszenie poboczy na swoich odcinkach oraz kiedy powiat  będzie 

przeprowadzał remont dróg tj. „ klejenie dziur” . Zapytał również o Dzień Oleśnicy, czy 

jest odwołany, czy przełożony.  

Burmistrz odpowiedział, że z informacji jaką uzyskał  z Zarządu Dróg Powiatowych 

sprzęt do koszenia na terenie Gminy Oleśnica rozpocznie pracę w przyszłym tygodniu. 

Odnośnie Dni Oleśnicy całe postepowanie zdążyliśmy unieważnić. Trudno przewidzieć 

jaka sytuacja będzie w przyszłości.   

 

- radny Michał Sławomir Lalewicz zwrócił się z prośba o zamontowanie koszy na śmieci 

przy ławkach za przedszkolem, poprosił o montaż lustra na skrzyżowaniu ul. Krótkiej z     

ul. Słoneczną oraz poddał pod dyskusje budowy 2 progów zwalniających z funkcją przejścia 

dla pieszych jeden na ul. Stopnickiej drugi na ul. Pacanowskiej.  

Burmistrz odpowiedział, że kosze i lustro zostanie zamontowane przy uzgodnieniu z 

mieszkańcami. Odnośnie progów zwalniających obie drogi są powiatowe, stanowisko 

powiatu jest,  że drogi publiczne powinny być wolne od progów zwalniających.  

- radny Konrad Guła zgłosił, że asfalt na odcinku Kępie – Pieczonogi jest zniszczony 

przez tiry i sugestia mieszkańców, żeby wstawić znak ograniczenie tonażu w Kępiu.  

- radny Stanisław Franciszek Skórski na wniosek mieszkańców ul. Szkolnej o wstawienie 

zakazu zatrzymywania się na wysokości sklepu Delikatesy Centrum, z uwagi na blokowanie 

drogi przez samochody ciężarowe. Zapytał również w sprawie obwodnicy.  

- radny Marian Józef Tendera zapytał w sprawie dróg w miejscowości Kępie.  

Burmistrz odpowiedział w sprawie dróg odpowiedział, że brak jest informacji nt. naboru  

do FDS.  

- radny  Marian Tomasz Strzelecki zapytał o termin zakończenia inwestycji budowy 

drogi koło cmentarza i Domu Kultury.  

Burmistrz odpowiedział, że Dom Kultury do końca listopada ale sprawy proceduralne 

się przedłużyły, droga natomiast do końca sierpnia.  
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Ad. 12. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 13:50 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania 

porządku obrad zamknął obrady XXIV  sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator 

   

Protokół sporządziła:  Patrycja Ratusznik             

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXIV/20 znajduje się pod adresem :     

  

  

W załączeniu do protokołu: 

Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

Zał. Nr 2 – Raport o stanie Gminy Oleśnica za 2019 rok  

 


